



Pierres & Tradition

AGENCE IMMOBILIERE

6 Pièces

183 m²

Réf. 3872

392 000 €

Apt

Maison à vendre (84400)

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

Proche de la ville d'Apt, belle maison de 245 m² bâtis dont 183 m² habitables sur un grand terrain arboré de 8 285 m². Cette grande maison de construction traditionnelle se compose d'un séjour de 47 m², une cuisine aménagée, 3 chambres, un bureau, une mezzanine, 3 salles bains et de nombreuses dépendances. Beau potentiel d'aménagement pour cette maison aux volumes généreux. Contactez votre agence Pierres et Tradition en Luberon pour convenir d'une visite.

In the heart of the Luberon, near the town of APT, this pretty house of 245 m² built is located in a green setting of more than 8,200 m². The building of traditional construction offers beautiful volumes and a pleasant circulation of rooms. Spacious with its 183 m² of living space, it consists of a beautiful living room of 47 m², a fitted kitchen, 3 bedrooms, an office, a mezzanine, 3 bathrooms and various outbuildings. Some refreshment work is to be expected to optimize its high potential. Property to discover with your agency Pierres et Tradition in the Luberon.

PIERRES ET TRADITION EN LUBERON

503 AV VICTOR HUGO - 84400 APT

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.residences-immobilier.com

